2016高坝抗震防灾国际学术研讨会
2016 International Symposium 
on Anti-Seismic Hazard for High Dams
会 议 指 南
Conference Program
[image: image1.jpg]CSHE




主办单位/Host:
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Anti-seismic and Disaster Prevention Committee of China Society
for Hydropower Engineering
承办单位/Organizer: 

中国水利水电科学研究院
China Institute of Water Resources and Hydropower Research

河海大学
Hohai University

中国.北京 

Beijing, China 

2016年9月22-23日

22-23 September 2016

会议日程安排/Conference Schedule

	日期
Date
	内容

Program Overview
	主持人
Presenter
	地点
Address

	22日
22nd
	全天会议代表报到
On-site Registration
	会务组

Secretariat
	大厅
MainHall

	23日
上午

a.m. 23rd
	8:30-8:50
开幕式

Opening Ceremony
	1.中国水力发电工程学会常务副理事长兼秘书长李菊根致辞
Jugen Li, Vice President & Secretary General of China Society for Hydropower Engineering

2.国际大坝委员会副主席周建平致辞

Jianping Zhou, Vice Chairman of International Commission on Large Dams

3.中国水利水电科学研究院副院长贾金生致辞

Jinsheng Jia, Vice President of China institute of Water resources and hydropower Research

4.中国水力发电工程学会抗震防灾专委会主任李同春致辞

Tongchun Li, Chairman of Anti-seismic and Disaster Prevention Committee of China Society for Hydropower Engineering
	吴义航
Yihang Wu
	会议室
Lecture Room（B103）

	
	8:50-9:10
	合影/Photo Session、茶歇 Coffee/Tea Break

	
	9:10-11:10
特邀报告/

Invited Lectures
30分钟/人

30mins/ lecture
	陈厚群 教授/中国工程院院士，中国水利水电科学研究院

题目："2008年汶川地震中沙牌拱坝震情验证研究"

Research Prof. Houqun Chen, Academician of Chinese Academy of Engineering 

"Analytical verifying the behavior of Saipai arch dam during the 2008 Wenchuan Earthquake. "
	刘志明

Zhiming Liu
	会议室Lecture Room（B103）

	
	
	张楚汉 教授/中国科学院院士，清华大学

题目："高混凝土坝的抗震性能"

Prof. Chuhan Zhang, Academician of Chinese academy of sciences, Tsinghua University

 "Earthquake behaviour of high concrete dams"
	
	

	
	
	周建平 总工程师/国际大坝委员会副主席，中国电建集团

题目："水电工程防震抗震设计研究的思考"
Mr. Jianping Zhou，Chief Engineer of Powerchina, Ltd.

Vice President, International Commission on Large Dams (ICOLD)

"Special Considerations on Seismic Design of Hydropower Projects."
	
	

	
	
	Paul 博士/首席地震学家，AECOM工程咨询公司(美国)

题目："大坝设计地震动的研究进展"
Dr. Paul Somerville, Principal Seismologist, AECOM: 

"Development of design ground motions for dams."
	
	

	
	11:10-12:00
	研讨/  Seminar
	
	

	
	12:00-14:00
	自助午餐/ Buffet lunch，午休/ Noon break
	自助餐厅/Cafeteria


会议日程安排/Conference Schedule

	日期
Date
	内容

Program Overview
	主持人
Presenter
	地点
Address

	23日

下午

p.m. 23rd
	14:00-16:00 

特邀报告/

Invited Lectures
30分钟/人

30mins/ lecture
	林皋 教授/中国科学院院士，大连理工大学

题目：“高混凝土坝的抗震设计和安全评价”

Prof. Gao Lin. Academician of Chinese Academy of Sciences, Leading Professor of the Earthquake Engineering Research Institute, Dalian University of Technology, China:
 "Seismic design and safety evaluation of large concrete dams."
	王海波

Haibo Wang
	会议室Lecture Room（B103）

	
	
	翟恩地 博士/土建专业总工程师兼总工办主任，中国三峡集团，北美华人岩土工程师协会会长，国家特聘专家

题目："场地相关地震动及其在水电工程中的应用"
Dr. Endi Zhai, Chief Engineer for Civil Works, China Three Gorges Corporation
"Site-specific ground motion and its applications to hydropower projects"
	
	

	
	
	Glenn 博士/全球大坝实践主管, 美国美华集团

题目：“高混凝土坝抗震设计的工程实践和安全问题”

Dr. Glenn Tarbox, Global Dams Practices Leader, MWH Global, Inc. 
"Engineering practice and safety issues related to the seismic design of large concrete dams."
	
	

	
	
	吴成清 教授/国际防护工程学会澳大利亚分会主席，悉尼科技大学(澳大利亚)

题目："超高性能混凝土的抗爆抗冲击性能" 

Prof. Chengqing Wu, Chair of the Australian Chapter of the International, Association of Protective Structures, University of Technology, Sydney
"Blast and impact resistance of ultra-high performance concrete . "
	
	

	
	16:00-17:15
	研讨/  seminar
	
	

	
	17:30-18:00
	中国水力发电工程学会抗震防灾专业委员会第三届换届会议(出席人员:专委会委员)

The third re-election meeting of Anti-seismic and Disaster Prevention Committee of China Society for Hydropower Engineering（Present members: members of special committee ）
	张燎军
Liaojun Zhang
	会议室Lecture Room（B103）



	
	18:15
	自助晚餐/ Buffet dinner 
	自助餐厅/ Cafeteria


注：会议住宿费自理，请代表们离开宾馆时在前台结清住宿费。
会 议 服 务
Conference Service
报 到/On-site Registration

时间:  2016年9月22日全天
Time:  22nd Sep. 2016
地点:  中国科技会堂大厅(北京市海淀区复兴路3号,木樨地桥西北角)

Venue: China Hall of Science and Technology, 3 # Fuxing Road, Haidian, Beijing
会议时间、地点/Conference Time &Venue

时间:   2016年9月23日全天
Time:   23rd Sep. 2016
地点:   B103会议室
Venue:  Room  B103
会务组联系人/Conference Secretariat
张燎军/Liaojun Zhang:     13951005057（专委会，河海大学）  

欧阳金惠/Jinghui Ouyang:  13641153653（中国水利水电科学研究院）
雷定演/Dinyan Lei:        13911560520（中国水力发电工程学会）
张汉云/Hanyun Zhang:     13770957562（河海大学）
郭胜山/Shengshan Guo:    13811930343（中国水利水电科学研究院）
用餐时间及地点/Dinner Time &Address

早餐/Breakfast：7:00～8:30

午餐/Lunch：12:00～13:30

晚餐/Supper：18:15～19: 30
地点/ Venue:自助餐厅（凭餐卷）/ Cafeteria (Dinner ticket).










